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Z A P I S N I K 

sa 206. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 22. travnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Martina 

Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zvezdana 

Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, 

Indira Rački Joskić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Mirna Janeš. 

 

 

IZVJEŠTANI KOLEGIJ 

 

GORDANA PISKAČ 

- UPU: Jučer je bilo javno izlaganje, zainteresiranost je bila mala, došao je predstavnik „Risnjak-

Delnice“ d.o.o. i predstavnici HŽ radi infrastrukturnog projekta koji se proteže kroz cijelu 

Županiju. Izgleda da ćemo morati ići u izmjenu Prostornog plana kako bi se novi kolodvor 

mogao izgraditi ali nam treba pojašnjenje Zavoda za prostorno planiranje. Naime, drugi 

kolosijek gradio bi se na lokaciji bliže Petrolovoj benzinskoj postaji radi čega bi došlo i do 

izmicanja državne ceste. Probat ćemo dogovoriti alternativno rješenje trase. 

- U tijeku je postupak javne nabave za uređenje Parka kralja Tomislava. 

- Aktivnosti vezane uz čišćenje deponija u romskim naseljima. 

- Održan je sastanak u Zavodu za prostorno uređenje gdje je definirano da moramo ići na 

usklađenje sa Zakonom o prostornom uređenju (članak 201.) ali ne moramo ići na javnu 

raspravu jer ne diramo granice građevinskog područja nego definiramo područja u kojima bi 

trebalo raditi UPU i njegove granice. Imamo i problem za UPU unutar Delnica vezano uz 

neizgrađeno građevinsko zemljište. Postoje nedorečenosti: Zakon je ukinuo DPU, za neuređena 

građevinska zemljišta potrebno je donijeti UPU a mi unutar UPU imamo neizgrađena područja 

koja su nekad bila regulirana DPU-om. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Popravak ceste u Podgori, Turnima, Lovačkoj ulici, Kupi. 

- Asfaltiranje Mesničke ulice. 

- Pregled makadam cesta. 

- Krpanje udarnih rupa odrađeno je početkom tjedna. 

- U Frankopanskoj ulici potrebno je s Komunalcem i nadzorom pronaći rješenje problema vezano 

na postojeće instalacije i pregledati tijek radova s obzirom na idejno rješenje. 



- Kroz cijeli tjedan obavlja se akcija čišćenja deponija u romskim naseljima Dedin, Vučja jama, 

Gusti Laz. Do sada je napunjeno i otpremljeno 8 kontejnera. 

- Ovrhe na komunalnu naknadu, rješenja za komunalni doprinos, naknade za nezakonito 

izgrađene zgrade.  

- Priprema ugovora za Šetalište I. G. Kovačića. 

- Ugovori za javne površine – terase. 

- Poziv i dogovor za sastanak sa stanarima Radničke 6 u Lučicama. 

- Otvaranje ponuda za prijevoz pokojnika te za zakup poljoprivrednog zemljišta. 

- Priprema izmjene Odluke vezano za uređenje prometa – premještanje placa. 

- Dogovori i poziv za „Zelenu čistku“ koja će se održati 30. 4. 

- Ugovor za korištenje poslovnog prostora za udruge. 

- Zakup javnih površina. 

- Ovjera računa KTD „Risnjak“. 

- Prometno redarstvo izdalo je 8 kazni i dosta opomena. 

- Servis semafora. 

- Komunalni redar je s djelatnicima Policijske postaje obišao lokaciju Sović Laza gdje su se 

utaborili Romi. 

- Montaža oštećene rampe. 

- Izrada ugovora za drva na javnoj površini. 

- Zamjenica gradonačelnika zatražila je da se napravi sve što treba kako bismo se osigurali od 

eventualnih situacija zbog opasnosti od padanja materijala s fasade s ruševne kuće u 

Amerikanskoj ulici. Gordana Piskač odgovorila je da je Grad učinio sve, da su vlasnice objekta 

obaviještene, da smo spriječili prolaz ljudi po trotoaru. Napravljeno je sve što se moglo i trebalo. 

- Gradonačelnik je zatražio obrazloženje za uzurpaciju javnog dobra u Mesničkoj ulici. Davorka 

Grgurić navodi da je ustanovljena međa, da vlasnici ne osporavaju stanje, da je sastavljen 

zapisnik s geodetom, dostavljena je kopija katastarskog plana (skica izmjere) i vlasnik 

susjednog zemljišta ne osporava među na terenu i u kopiji plana što potvrđuje svojim potpisom. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Održavanje javnih površina, čišćenje smeća, pražnjenje kanti za smeće. 

- Okopane i prihranjene su ruže, posijana trava na zeleni otok nasuprot Šumarske škole. 

- Postavljene su nove kante za smeće u Razlogama. 

- Pospremljeno je uskršnje jaje, dogovoren je popravak s gospodinom Jurkovićem. 

- Popravak igrala na dječjim igralištima. 

- Provjerena je prijava o prodaji grobnih mjesta na groblju u Marija Troštu. Nema nezakonitih 

radnji, radi se o gospodinu koji je uređivao svoje grobno mjesto. 

- U Lovačkoj ulici pokrivene su šahte jer su 24 metalna poklopca pokradena. Gradonačelnik 

navodi da je u Ulici Matice hrvatske jedna šahta bez pokrova a unutra su visokonaponski 

električni vodovi te je zatražio da se vidi čija je to obveza jer postoji opasnost da netko upadne 

u šahtu. 

- Završit će se košnja u Zamostu, Kuželju, Hrvatskom i  Razlogama. 

- Rok za dostavu ponuda za uređenje parka ističe 2. svibnja. 

- Nabavljen je kamen za uređenje rotora. 

- Dežurstva subotom. 

- Za djelatnike poduzeća kupljena je HTZ oprema prema zaštiti na radu. 

 

PETAR HRG 

- U Turističkom uredu, od ponedjeljka, je na stručnom osposobljavanju jedna osoba te je dio 

vremena utrošen na edukaciju. 

- Odrađen je sastanak s Kotar teatrom po pitanju organizacije privremenog kampa te tekućih 

stvari i problematike. Daleko su odmakli u organizaciji te se razgovori vode o proširenju 

aktivnosti. Osim ponude za Park razgovaralo se i na temu uličnih svirača.  

- Obilazak NP Risnjak s TZ Kvarnera u sklopu izrade Strategije razvoja turizma. 

- Sastanak s predstavnicima Adrenalinskog parka Kupjak kako bismo dio njihove ponude, prema 

potrebama, preselili na područje Delnica u sklopu tematskih vlakova. 



- Razgovori s predstavnicima Alpi bike iz Fužina koji iznajmljuju bicikle i koji su zainteresirani 

za proširenje svog djelovanja na područje Delnica tj. da bi dio svojih bicikala i vodiča stavili 

nama na raspolaganje čime bismo proširili ponudu.  

- Završen je natječaj za vizualni identitet. 

- Potrebno je krenuti s promocijom koncepta tri jaka događanja u lipnju: Dan Grada, Kotar teatar, 

Na tragu goranskih starina. 

- U pripremi je sjednica Nadzornog odbora, Turističkog vijeća te Skupštine.  

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Obilježavanje Dana Planete Zemlje. Aktivnosti se protežu kroz cijeli tjedan: skupljanje 

sjemenki cvijeća koje će se posijati, sadnja jagoda, izrada foto slikovnice, izrada ekoloških 

vrećica koje su oslikala djeca i koje će se prodavati na Olimpijadi. 

- Jedna djevojčica i jedna djelatnica Vrtića donirale su kosu u sklopu akcije “Kosa ljubavi“, a u 

suradnji s bajkerima donirali smo i puno čepova. Gradonačelnik predlaže dogovor s 

ugostiteljima u svezi skupljanja čepova od aluminija. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija u Gerovu gdje je izgorjela kuća. Kroz tjedan dogodila se još jedna tehnička 

intervencija. 

- Tehnički pregled kamiona, reparacija sprava i opreme. 

- Autokorpa je angažirana u Skradu na orezivanju lipa. 

- Košnja trave. 

- Vožnja članova KUD-a u Rijeku.  

 

ALEN UDOVIČ 

- Dogovor za objekte u Delnicama vezano za čišćenje, popravke, farbanje i pripremu za ljeto. 

Odrađena je priprema za ljetnu sezonu, na Platku radovi kreću u ponedjeljak. 

- U tijeku su pripreme za investicije na Platku. 

- Održana je sjednica Nadzornog odbora. 

- Završen je natječaj te su iznajmljena oba kafića. 

- Riješen je problem sa ormarićem gdje se uključuje javna rasvjeta, postoji osoba koja je zadužena 

za komunikaciju sa sportašima i koja vodi brigu o paljenju javne rasvjete. Svojevremeno se 

dogodilo to da su neki od vandala polomili bravicu i uključili rasvjetu. Događa se da pojedine 

osobe skoče preko mreže i ulaze u prostor klizališta, alkoholiziraju se, pale vatru… 

Gradonačelnik je zatražio da se za svaki takav događaj Policiji podnese prijava protiv 

nepoznatog počinitelja.  

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Što se tiče kadrovske politike, natječaj za stručno osposobljavanje završava danas, nastavlja se 

s aktivnostima na zapošljavanju vježbenika, a obavljaju se i konzultacije sa sadašnjim 

volonterima vezano za stručne ispite. 

- Pomoć na izradi ovrhe na jednom predmetu. 

- Rješavanje zahtjeva za produljeno radno vrijeme kafića. 

- Prikupljanje dokumentacije za sječu. 

- Predana je dokumentacija za izvlaštenje nekretnina u Poslovnoj zoni K1 za potrebe izgradnje 

ceste. 

- Priprema odluka za sjednicu Gradskog vijeća koje se odnose na zaštitu delničkog nadjeva, kuće 

u kojoj je ljekarna te delničkog govora. 

- Izvješće HGK o tiskanju Službenih novina Grada Delnica. 

- Komisija za javna priznanja nije imala kvorum te je potrebno ponovo sazvati sjednicu. 

- Odgovoreno je na upite za sufinanciranje. 

  

 

 

 



ĐULIO JUSUFI 

- Privedeno je kraju Godišnje izvršenje proračuna. 

- Zaključivanje poslovnih knjiga za prošlu godinu – listanje dnevnika, glavne te pomoćnih knjiga. 

- Izvještaj o uplatama i rasporedu zajedničkih prihoda proračuna zbog neusklađenosti Fininih 

izvještaja i naših stanja. 

- Obračun naknade za Informatički tečaj za umirovljenike, izrada ugovora o djelu. 

- Postupak bagatelne nabave za dodatno i dopunsko zdravstveno osiguranje te za geodetske 

usluge. 

- Aktivnosti vezane uz prijavu štete nastale zbog udarne rupe na Šetalištu I. G. Kovačića. 

 

 

 

Dovršeno u 8,50 sati. 

 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


